
 
 

Referat nr. 4 af bestyrelsesmøde i Mosevang. Tirsdag den 10. oktober 

2023 kl. 17 Mødelokale Stolpehøj 61 2820 Gentofte  

Tilstede: Christina Lidau, Bente Gruner-Pedrersen, Josefine Silke Ekelund, Tina Lie, Ingvar 
Jacob Nilsen, Ayten Yolakoc.  

Fra Ejendomskontoret: Hadi Rafi Mehdi, Jeff Sansfeld Haslauer. Ikke mødt: Betinna Carlsen  

1. Valg af referent: Ayten Yolakoc  
2. Valg af formand: Christina Lidau  
3. Valg af Kasserer: Ayten og Josefine  
4. Forretningsorden: Hadi vil sende den ud til alle i bestyrelsen.  
5. Beslutninger fra afdelingsmødet den 13. september: 

Der bliver talt om hvor vi evt kunne lave cykel skruer. Her blev der nævnt nede ved 
række 15 bag ved det skralderum, man kunne rydde noget af buskene væk og til at 
starte med noget overdæk. Men der arbejdes videre med emnet.  

6. Bordebænke: 
Der vil blive købt to sæt bordebænke. Et til hver side af det grønne fællesareal.  

7. Havemænd: 
Vores aftale med de nuværende havemænd slutter midt i 2024 og derefter passer 
ejendomskontoret alt det ydrer grønne areal. Når der bliver klippet hæk, vil det kun 
være det ud til og vi skal selv klippe det indtil.  

8. Vand ved legepladsen (trampolinen): 
Her vil ejendomskontoret undersøge, noget dræn under jorden.  

9. Et års gennemgang blev der talt om: 
Her vil man gå vider med det til OB. Der stadig meget som skal klargøres nu. Og 
ejendomskontoret vil også̊ se hvad de kan gøre. Men der kan anbefales et 
vinkelstuds til alle den som har det problem med at lågen til skraldespanden skabet 
ikke kan lukkes helt. Og panelen til køleskabet kan skrues helt ud. Så hvis man har et 
køleskab som går lidt ud, er dette en mulighed. 
Her vil man evt. lave en tjekliste til de nye tilflytter om hvordan man evt kan tjekke 
de forskellige ting i boligen såsom vinduer, køleskab skabet eller lågen til 
skraldeskabet.  

10. Grusstien: 
Her kom der et forslag om at man evt kunne trampe grustigen ned så vi ikke har alle  



 
 

de små sten alle steder. Ejendomskontoret vil se på det.  

11.Forhaver: 
Her arbejdes der stadig om hvilken type.  

12. Storskrald: 
Den 16. oktober kommer den en fra kommunen og taler med ejendomskontoret om evt en 
løsning.  

13. Vejbom: 
Der er sat en dialog med handicapinstitutionen om en vejbomp ved parkerings vejen. Eller 
en hastighedsgrænse på 10-20 km/t.  

14. EVT: 
Der er fundet mange søm ved bålpladsen. Her vil man tale med lederen fra institutionen 
om vi kan gøre noget sammen. Da det kan være farlig for forbigående og når vores børn 
lege ved bålpladsen.  

Der bliver stadig holdt campingvogn ved vores parkering, vi beder alle om at holde 
husreglerne.  

Vi blev enige om at børn ikke cykler på grustigen. 
Man kan som udgangspunkt godt flytte på sin radiator.  

Mødet slut kl. 19:45  

 


